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Írásbeli kérdés

ORSZÁGGYŰLÉSIKÉPVISELŐ Ú? esett :

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Meddig fizetnek még a nyugdíjasok nyugdíjjárulékot?” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Veress János pénzügyminiszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban számtalan olyan lakossági megkeresés történt az irányomban a
nyugdíjas munkavállalók részéről, hogy nem mehettem el az ügyük mellett . Az említett
nyugdíjasok, akik már elérték a törvényben kiszabott id ő szerinti nyugdíjkorhatárt, és úgy
döntöttek, hogy a több évtizedes munkájuk utáni jól megérdemelt pihenést választják, hanem
még továbbra is munkát vállalnak erejüknek és egészségi állapotuknak megfelel ően a saját
boldogulásuk érdekében vagy a közösség üdvéért, azzal a panasszal fordultak hozzám, hogy
annyi munkával töltött esztendő után, amelyek során mindvégig vonták tő lük az adókat és a
járulékokat, miért bünteti őket az állam továbbra is azzal, hogy id ős korukra is megadóztatja ,
és járulékfizetésre kötelezi őket a nyugdíjuk mellé szerzett, sokszor igen alacsony kiegészít ő
jövedelem után is . A vállalkozói szektorban dolgozó nyugdíjasok már sokszor azon
gondolkodnak, hogy megszüntetik a tevékenységüket kockáztatva ezzel azt, hogy esetlegesen
munkahelyeket szüntet meg ezzel, és így az alkalmazottainak is megszűnne a munkájuk . A
nyugdíjasok számára nem az a problémás, hogy a tevékenységükb ő l származó jövedelem után
megfizettetik velük a szükséges adókat, hanem leginkább az, hogy még az öregségi
nyugdíjkorhatár elérése után is vonják tőlük a nyugdíjjárulékot, amely önmagában i s
nonszensz dolog, hiszen ők már nyugdíjasok . A korábbi munkájukkal már rég kiérdemelték,
hogy az állam ilyen jogcímen ne kotorásszon az ő zsebükben, és ne próbáljon további
pénzeket behajtani rajtuk .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem a következő :

Mikor kívánja a szaktárca és a kormány átgondolni ezt a hibás és a nyugdíjasok érdekeit sért ő
szabályozást átgondolni és megszüntetni?

Várom megtisztel ő válaszát.
sP

Budapest, 2008 . november 25-én

Erdős Norbert
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